
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 
 
 
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného prostredia a výstavby 
MsZ konaného d ňa  14. 10. 2013 
 
 
 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,  
ďalej: doc. RNDr. Milan Ftáčnik, CSc. (primátor), Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová 
(hlavná architektka), Ing. Tibor Schlosser, CSc. (hlavný dopravný inžinier), Ing. arch. Eva Balašová (oddelenie koordinácie 
územných systémov), Ing. arch. Vladimír Hrdý (vedúci oddelenia tvorby územného plánu a dopravy), Ing. arch. Ľudmila Holíková 
(oddelenie územných generelov a GIS), Ing. Vladimír Mikuš (vedúci oddelenia dopravného inžinierstva), RNDr. Jaromír Šíbl 
(BROZ). 
 
 
Začiatok rokovania: 15:00 h. 
 
 
Členovia komisie hlasovali o zámene prerokovania  bodu 2 pred bodom 1 : 
prítomní: 12, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 4. 
 
Hlasovanie o zaradení bodov do programu, ktoré boli dodané po uzávierke: 
 
Návrh na predaj pozemkov v Bratislave, k.ú. Staré Me sto, parc. č. 8590/6, 8590/44 a 8609/10, spolo čnosti Centre 
Investment, s.r.o., so sídlom v Bratislave, ako prí padu hodného osobitného zrete ľa 
Hlasovanie: 
prítomní: 12, za: 0, proti: 1, zdržal sa: 11. 
Materiál nebol zaradený. 
 
Petícia za vyhlásenie evolu čného parku Bratislava 
Hlasovanie: 
prítomní: 12, za: 4, proti: 0, zdržal sa: 8. 
Materiál nebol zaradený. 
 
Spracovatelia dostali možnosť vystúpiť v bode Rôzne. 
 
 
PROGRAM 
 
1. Územný plán zóny Bratislavské nábrežie – návrh z adania  
 
2. Kontrola uznesení 
 
3. Priebežná informácia o zmenách a doplnkoch 03 úze mného plánu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
4. Rôzne 
 
 
Zasadnutie komisie viedol predseda Michal Muránsky. 
 
 
K bodu 1: 
Územný plán zóny Bratislavské nábrežie – návrh zada nia 
Pokračovalo rokovanie z minulého zasadnutia s požadovanou účasťou primátora, hlavnej architektky a hlavného dopravného 
inžiniera. Ing. arch. Balašová vysvetlila náväznosť uvedených termínov obstarávania. Primátor uviedol dôvody variantného 
riešenia aj s čiastočným zachovaním PKO, tieto predloží na rozhodnutie poslancom na najbližšom zasadnutí MsZ. Hlavná 
architektka vysvetlila podmienky súťaže,  hlavným kritériom bola cena. 
 
Uznesenie: 
1.1 Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby mesto preskúmalo 
zmluvu o dielo č. MAGTS1200149, ktorej predmetom je dodanie diela Územný plán zóny Bratislavské nábrežie, podpísanú so 
zhotoviteľom Bouda a Masár, architektonická kancelária, s.r.o. a v prípade porušenia zmluvy v čl. 7, bod 7.3. odstúpilo od nej. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 15, za: 7, proti: 2, zdržal sa: 5, nehlasoval: 1. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
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1.2 Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby bolo dodržané uznesenie 
MsZ č. 166/2011 pri spracovaní návrhu zadania Úzmeného plánu zóny Bratislavské nabrežie. 
Hlasovanie: 
prítomní: 15, za: 6, proti: 1, zdržal sa: 8. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
 
K bodu 2: 
Kontrola uznesení 
Primátor hlavného mesta SR Bratislavy p. Ftáčnik sa vyjadril k uzneseniam komisie, ktoré boli adresované na jeho osobu za 
obdobie od januára t.r. 
 
Uzn. komisie z 28.1. 2013  
Informácia o stave prípravy nového územného plánu –  ústna 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby  žiada primátora, aby pri pripravovanej zmene 
organizačnej štruktúry magistrátu zabezpečil potrebné personálne a technické predpoklady pre prípravu nového územného plánu. 
Odpove ď: 
Boli krátené počty zamestnancov na všetkých oddeleniach, vrátane územného plánu. V sekcii vzniklo nové oddelenie, ktoré má 
kapacitu niektoré činnosti zvládať vo vlastnej réžii. Momentálne sa venujeme zmenám a doplnkom 03, boli vytvorené tímy, ktoré sa 
tomu venujú. Primátor uznesenie zobral na vedomie, nebolo možné ho naplniť tak, ako bolo prijaté komisiou, z finančných 
dôvodov. 
 
Návrh na usporiadanie právnych vz ťahov v lokalite Predstani čné (Lisztovo) námestie so spolo čnos ťou Transprojekt s.r.o. 
ako prípadu hodného osobitného zrete ľa 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby zabezpečil prezentáciu 
podrobného projektu vrátane všetkých dopravných stavieb pred tým, než bude MsZ rozhodovať o právnej situácii v lokalite 
Predstaničného námestia. 
Odpove ď: 
Uznesenie bolo splnené, mali sme verejnú prezntáciu, myslím, že nie poslednú. Bol predstavený  aktuálny projekt, hľadáme 
s investorom spoločnú reč právnej a finančnej stránky veci. 
 
Uzn. komisie z 18. 3. 2013 
Adapta čné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v me ste 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby vytvoril predpoklady 
a odporúča v spolupráci s organizáciou CEPTA na vypracovanie a podanie projektu na znižovanie častíc PM10  v ovzduší 
v Bratislave na základe výzvy LIFE+13 (zverejnené na stránke http://ec.europa.eu) tak, aby mohol byť projekt podaný 
v stanovenom termíne nejneskôr 25. 6. 2013 do 16.00. 
Odpove ď: 
V tom čase sme pripravili projekt pre nórske fondy, kde sa uchádzame o finančné prostriedky na prípravu Adaptačnej stratégie pre 
mesto Bratislava, projekt je zameraný na to, aby sme niektoré intervencie dokázali naplniť. Uznesenie bolo splnené. 
 
27. 5. 2013 
Informácia o nakladaní s komunálnym odpadom, realiz ovaní separovaného zberu a recyklácie druhotných su rovín 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní materiálu a diskusii odporúča 
primátorovi v spolupráci s vedením spoločnosti OLO, a.s.  vypracovanie všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území HM SR BA najmä s dôrazom na: 
- premietnutie legislatívne danej povinnosti obce zaviesť na svojom území triedený zber komunálnych odpadov (papier, plasty, 
kovy, sklo a biologicky rozložiteľný odpad) aj na pôvodcov komunálnych odpadov,   
- jednoznačné definovanie systému triedeného zberu komunálnych odpadov na území Bratislavy. 
Odpove ď: 
Je potrebné novelizovať VZN, do ktorého už bola premietnutá zákonná povinnosť (od januára t.r.), postarať sa o BRKO. Odpad je 
predmetom spaľovania, máme výnimku. Čo sa týka separovaného zberu, situácia je zložitejšia v tom, že v čase, keď sa prijímalo 
VZN o poplatkoch za odpady, tak separovaný zber tvoril 5% všetkých odpadov na území mesta, dnes je to asi 18%. Separovaný 
zber si platíme cez zmesový netriedený komunálny odpad. Čaká nás úplná zmena nastavenia v náväznosti na pripravovaný zákon 
o odpadoch. S riaditeľom OLO, a.s. prídeme s konceptom VZN do komisie. Uznesenie je v plnení. 
 
Správa o výsledkoch a záveroch rozboru činnosti a hospodárenia ZOO za rok 2012 
Uznesenie: 
4.1. Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora usporiadať majetkovo-právne 
vzťahy s NDS v súvislosti s užívaním ich pozemkov a budovy organizáciou mesta ZOO. 
Odpove ď: 
Uznesenie je nesplnené, prídeme do 2 mesiacov s nejakým riešením.  
 
Komisia a územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby berie na vedomie predložené informácie, 
uznesenie v plnení a nesplnené uznesenie bude sledovať. 
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K bodu 3: 
Priebežná informácia o zmenách a doplnkoch 03 územné ho plánu hlavného mesta SR Bratislavy 
O zmenách a doplnkoch informoval Ing. arch. Hrdý.  Prezentoval skupiny B1, B2 (pripravené na zmenu a nepripravené na zmenu). 
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní a diskusii berie na vedomie 
predloženú Priebežnú informáciu o zmenách a doplnkoch 03 územného plánu hlavného mesta SR Bratislavy. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 12, za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 4: 
Rôzne  
Petícia za vyhlásenie evolu čného parku Bratislava 
Materiál prezentoval RNDr. Jaromír Šíbl. Materiál bol predložený pár hodín pred začiatkom zasadnutia komisie, predseda vyjadril 
možnosť k téme sa v budúcnosti vrátiť, pokiaľ nebude uzavretá na najbližšom zasadnutí MsZ.. 
 
 
 
 
Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 19.00  h. 
 
 
 
 
 
 
 

Michal Muránsky, v. r. 
predseda komisie 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala:  
Eva Rifliková, tajomníčka komisie 


